
 

STYRELSEINFORMATION 
  

Dokumentnamn/Document Name 

Styrelserapport 
Oktober/November 2023 

 

 

Utfärdare   Datum/Date Utgåva/Issue Sida/Page 

Tony Karlsson  2023-12-15 1 1 (2) 

 

 

Övergripande: 

Övrigt: 
Inget övrigt att rapportera 

Ekonomi: 

Kassaflöde/omsättning. 
Som vanligt ansträngd likviditet. Alla siffror följer samma mönster som tidigare år och det är 
väldigt svårt att få till en hållbar uppåtgående trend. 

 

Sponsor: 

En PC är anskaffad enligt tidigare beslut så att vi kan ha ett bildspel snurrande på skärmen i 
cafét där vi utöver information om vad som är på gång också visar våra sponsorer. 

I övrigt är det väldigt trögt att få in sponsorer/samarbetspartner. Där tar vi gärna emot all 
hjälp vi kan få från övriga medlemmar. Känner ni någon som jobbar på ett företag som kan 
tänka sig att bli sponsorer? 

Det är snart dags att gå ut till de som startade sitt sponsorskap den 1/1 och fråga om de vill 
fortsätta. 

De vi har Sponsoravtal med är fn följande företag: 

Agria, Ale Djurklinik, a-hus, Bergendahls El, ICA Kvantum, Kakservice, IT Grafiska, 
Spolio, Svenljunga Sadelmakeri, Ale El. 

 

Bidrag: 

Emma Palm har skrivit och skickat in en ansökan till ”Kronprinsessan Margaretas Fond” 
om bidrag till att byta armaturer i medlemsstallet samt en hel del ny utrustning. Ansökan är 
på totalt 60,000 kr 

 

Ridskola 

Hästläge:  

Läget är att vi har 4 konvalescenter, 2 ponny, 2 häst. Dessa är under utredning och 
behandling. 

Beläggning: 

Totalt 85,4%, Ponny 87,7%, Häst 83,1%. 

Detta är något under budget och vi måste göra vad vi kan för att få in fler ridande till 
ridskolan. 

Anläggningen: 

På gång med 3 nya ytterportar. Det är till foder förrådet och ponnystallet. 

Vi behöver få tag i någon annan som kan göra hål för stolparna till hagarna. Den som skulle 
göra jobbet verkar inte längre vilja göra detta. Finns det någon som vet vart mer man kan 
vända sig så tar vi tacksamt emot det. 
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Nya ridhuset, fler mindre slukhål vid A-kortsidan har uppkommit som satts igen av personal. 

Privatstall: 
18 uppstallade, inga lediga boxar. 

Övrigt: 
2 oktober, under 2 timmar var det en grupp seniorer på 16 personer från Ale kommun som 
genom Sisu provar på olika sporter. 12 personer satt till häst. 

Teoriveckan har genomförts under lovveckan (44) med väldigt lågt deltagande, våra hästar 
fick i alla fall ta det lite lugnare denna vecka. 

Vi hade även ett dagläger, en 2-dagars hoppkurs och ett besök av 15 personer från 
kommunens öppna ungdomsverksamhet som fick prova på att rida. 

Clinicen som vi hade 25/10 med Elisabet Lundholm vr mycket uppskattad och vi planerar ev 
en uppföljning till våren. 

 

Tävling: 

Hopp o Dressyr: 
Hösthoppet för ponny är nu genomfört. Det var till slut en bra uppslutning med 148 starter. 
Även denna tävling flöt på mycket bra.  

Tyvärr är det fortfarande svårt att få till funktionärer i tid. Alltid stressigt inför tävlingarna, men 
det brukar lösa sig.  

Även Skinkhoppet är nu avklarat med drygt 70 starter. Denna gång var det något bättre med 
funktionärer men ändå lite trögt. 

Vi måste stämma av att de som har åtagande i sina olika ”kontrakt” verkligen gör detta. 
Tävlingarna är en viktig inkomstkälla och utan dessa så kommer vi vara tvungna att höja 
avgifter avsevärt.  

Vi måste också få det till en naturlig del av Lektionsverksamheten att engagera flera till 
Hästsporten.  

På gång är Höstdressyren den 26 november. 

 

Ungdomssektionen: 

Lördag den 28/10 åkte två medlemmar från US på ungdomsträffen.  

Måndag den 30/10 hjälpte US till på höstlovsfritidset.  

31/10 höll US en föräldrakurs som en av aktiviteterna under teoriveckan. 4/11 hade vi 
halloweenkväll med över 40 st anmälningar - en mycket lyckad kväll.  

Snart påbörjas ULKEN (ungdomsledarkursen) som två medlemmar skall åka på.  


